
Toimivat liikenneyhteydet ovat Lempäälälle tärkeä asia 

 

Moni valitsee Lempäälän asuinkunnakseen juuri hyvän sijainnin takia. Lempäälästä pääsee monella eri 

kulkuvälineellä hyvin joka suuntaan; junayhteys pääradan varressa on iso etu. Itsekin valitsin Lempäälän 

aikoinaan asuinpaikaksi suurelta osin tämän takia. 

Nyt kunta on kuitenkin rajoittamassa liityntäpysäköinnin 12 tuntiin. Monelle matkaajalle tämä ei ole riittävä 

aika, esimerkiksi vuorokauden työmatkat tai vuorotyö eivät välttämättä hoidu tässä ajassa. Yksi viidestä 

vaalilupauksestani oli maksuttomien liityntäparkkien kehittäminen, ja itsekin käytän liityntäparkkia usein 

matkoillani, joten koen tämän tärkeäksi asiaksi.  

Tämän vuoksi jätin 31.8.2022 Lempäälän kunnanvaltuustossa aloitteen, että liityntäpysäköinnin 

muuttaminen aikarajoitteiseksi tulee keskeyttää toistaiseksi ja asia tulee tuoda valtuuston käsittelyyn. 

Valtuuston 43 jäsenestä 37 allekirjoitti kyseisen aloitteen, mikä lähettää vahvan viestin kunnan ylimmältä 

päättävältä taholta, ettei aikarajoitussuunnitelmia liityntäpysäköinnin osalta tule saattaa voimaan.  

On toki tunnistettava maksuttoman parkin ongelmat, esimerkiksi se, että lähitalojen asukkaat käyttävät sitä 

asukaspysäköintiin. Vaikka tämä on ymmärrettävää, vie se pois alueen varsinaista käyttötarkoitusta. Yksi 

vaihtoehto voisi olla muuttaa liityntäpysäköinti juna- tai nysselipulla toimivaksi 

(www.vr.fi/matkaketjut/liityntapysakointi). 

Yhteyksiä tulee kehittää ja tämän eteen teemme valtuustossa töitä. Ratkaisu ei ole hätäisesti lätkäistyt 

kiellot ja estot, vaan kaikki tarpeet tulee tunnistaa ja matkaketjuja kehittää kokonaisvaltaisesti.  

 

 

Kuvassa valtuutettu, Heikki Havukainen, kertomassa kirjoittamansa 

valtuustoaloitteen sisällöstä kunnanvaltuuston kokouksessa 31.8.2022. 

http://www.vr.fi/matkaketjut/liityntapysakointi

